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INFORME DE LA SESSIÓ 

Data: 15 de febrer de 2024                                      
Lloc: Casal de Barri Montserratina 

Durant la sessió del primer Fòrum Viladecans, les persones assistents van expressar diverses 
inquietuds i propostes relacionades amb diferents àmbits de la ciutat: 

1. Mobilitat i transport 

• Petició d’un autobús llançadora entre Alba-rosa i Mas Ratés. 
• Problemes d’estacionament a l’avinguda Segle XXI a causa de l’afluència de vehicles a la zona 

d’oficines. 
• Queixes pel mal ús de zones de càrrega i descàrrega. 
• Petició de nous passos elevats per reduir la velocitat a l’avinguda Ballester. 
• Inquietud per la presència i ús inadequat de patinets. 

2. Neteja i manteniment de l’espai públic 

• Denúncia de brutícia als carrers i contenidors en diversos barris. 
• Demanda de pas més freqüent de la màquina escombradora. 
• Queixes per elements urbans perillosos (bordes amb pletines metàl·liques i passos de fusta 

relliscosos). 
• Valoracions positives per millores recents en la neteja en algunes zones. 

3. Educació i adscripció escolar 

• Queixes reiterades per la nova normativa d’adscripció d’alumnat de primària a secundària. 
• Inquietuds sobre el tancament o transformació d’escoles i manca de places. 
• Petició de solucions per minimitzar l’impacte en les famílies. 

4. Habitatge i equipaments 

• Peticions de pisos tutelats per a persones amb discapacitat. 
• Demanda de lloguer social amb preus assequibles. 
• Preguntes sobre l’ús futur d’edificis com el dels antics cinemes i de l’escola Àngela Roca. 

5. Urbanisme i espais verds 

• Petició d’ampliació de les zones verdes, especialment a l’avinguda del Molí. 
• Reclamació de la finalització d’obres pendents a la C-245. 
• Queixes per la manca d’ús del carril bici de la carretera de Sant Climent. 
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6. Altres qüestions 

• Crítica a la nova forma de fer preguntes a l’alcalde durant els fòrums. 
• Reclamació d’inversions en barris com Alba-rosa i Poblat Roca. 
• Denúncies de venda de droga i demandes de reforç de la policia de proximitat. 
• Queixes pel sistema de cites prèvies als serveis municipals. 
• Petició de revisar el sistema de notificació de rebuts de l’IBI. 

Resposta a les qüestions plantejades 

✓ Es va informar que s’estan reconfigurant les línies d’autobús per millorar la connectivitat. 
✓ Es preveu la construcció de 800 habitatges protegits i dotacionals per a col·lectius diversos. 
✓ S’han planificat actuacions de millora en espais verds i enllumenat públic. 
✓ L’Ajuntament treballa amb AMPA i escoles per reduir l’impacte dels canvis d’adscripció 

escolar. 
✓ Es va comunicar que l’edifici dels cinemes serà un nou equipament juvenil i que la reforma de 

l’escola Àngela Roca no implicarà el seu tancament, sinó la ubicació d’altres serveis educatius. 


